
 
Schriftelijke vragen  

Mogelijke terugkeer Bob-Bus voor Jongeren in Drechtsteden 

Artikel 35 Reglement van Orde 
 

 
1. Schriftelijke vragen worden kort en duidelijk geformuleerd. De vragen kunnen van een 

toelichting worden voorzien. Bij de vragen wordt aangegeven of schriftelijke of 
mondelinge beantwoording wordt verlangd. Vragen die niet voldoen aan het hiervoor 
gestelde worden per omgaande aan de indiener teruggestuurd. 

2. De vragen worden bij de griffier ingediend. Deze draagt er zorg voor dat de vragen zo 
spoedig mogelijk ter kennis van de overige leden van de raad en het college worden 
gebracht. 

3. Schriftelijke beantwoording vindt zo spoedig mogelijk plaats, in ieder geval binnen dertig 
dagen, nadat de vragen zijn binnengekomen. Mondelinge beantwoording vindt plaats in 
de eerstvolgende raadsvergadering. Indien beantwoording niet binnen deze termijnen 
kan plaatsvinden, stelt het verantwoordelijke lid van het college de vragensteller hiervan 
gemotiveerd in kennis, waarbij de termijn aangegeven wordt waarbinnen beantwoording 
zal plaatsvinden. Dit bericht wordt behandeld als een antwoord. 

4. De antwoorden van het college of de burgemeester worden door tussenkomst van de 
griffier aan de leden van de raad toegezonden. 

5. De vragensteller kan, bij schriftelijke beantwoording in de eerstvolgende 
raadsvergadering en bij mondelinge beantwoording in dezelfde raadsvergadering, na de 
behandeling van de op de agenda voorkomende onderwerpen nadere inlichtingen vragen 
omtrent het door de burgemeester of door het college gegeven antwoord, tenzij de raad 
anders beslist. 

 
Onderwerp: Mogelijke terugkeer Bob-bus voor jongeren in de Drechtsteden 

Datum indiening: 20 januari 2024 

Aan de voorzitter van de gemeenteraad. 

Het college wordt verzocht de volgende vragen te beantwoorden. 
 
Naar aanleiding van het artikel ‘Nachtbus keert mogelijk terug in de Rotterdamse regio’ in het 
Algemeen Dagblad gedateerd 18 januari 2024 vragen wij het college het volgende: 

1. Bent u en de regio Drechtsteden op de hoogte van het uitgesproken advies van de 
Adviescommissie Vervoersautoriteit van de Metropoolregio Rotterdam - Den Haag  om de 
Nachtbus (Bob-bus) weer in het weekend te laten rijden in Rotterdam en omliggende 
gemeenten? 

2. Bent u op de hoogte dat de RET de beslissing rondom het laten rijden van de Nachtbus (bob-
bus) in Rotterdam en omliggende gemeenten nog moet maken? 

3. Heeft u zicht op wat deze ontwikkelingen betekenen voor Qbuzz (de concessiehouder van 
bob-buslijn 891 tussen Rotterdam en Hardinxveld, Sliedrecht, Papendrecht en Alblasserdam) 
en hun besluit om de Bob-Bus sinds corona niet meer te laten rijden?  

4. Bent u bereid deze ontwikkeling voor te leggen bij collega-wethouders in de regio en hier 
actie op te ondernemen nu zich hier weer momentum voor voordoet in belang van onze 
jongeren? 

Gevraagd wordt de vragen schriftelijk te beantwoorden. 

 
Ondertekening en naam: 

 
 
Tessa Stegman, D66 


